
 
 

 

 

 
 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie przystanku MPK Naramowice 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Przystanek Naramowice od kilkunastu miesięcy stoi nieużywany, gdyż wszystkie linie autobusowe jadą obecnie 

nowowybudowaną Aleją Praw Kobiet (zdjęcie w załączniku).  

 W związku z pytaniami mieszkańców chciałbym prosić o informację: 

1) Czy w przyszłości ulicą Naramowicką poprowadzi się trasę jakiejś nowej linii autobusowej, która umożliwi 

wykorzystanie tego przystanku?  

2) Czy w przypadku wielomiesięcznej przerwy w kursowaniu autobusów nie należałoby wyłączyć Tablicy 

Informacji Pasażerskiej i zastąpić jej odpowiednią informacją o tym, że przystanek jest nieczynny 

bezpośrednio na wiacie? (Mieszkańcy, którzy zgłosili się do mnie w tej sprawie, martwią się o niepotrzebne 

marnowanie energii elektrycznej).  

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 4 stycznia 2025 r. 



 
 

 
Załącznik nr 1 zdjęcie przystanku 

 

 


